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Särskilt yttrande från Miljöpartiet avseende ärende 5

- Svar på medborgarförslag nr I 1/2022 — Marktill

solcellsanläggningar i kommunen

Kommunfullmäktige 2025-06-16

Miljöpartiet instämmer med medborgarförslaget att det behövs närproducerad förnybar el. Vi ser

ett behov av att kommunen jobbar aktivt med frågan och är bekymrade över att kommunen

förfogar över så pass lite mark. Vi är även bekymrade över att privata initiativ riskerar att

innebära en konflikt mellan olika samhällsintressen som exempelvis biologisk mångfald, genom

förlust av värdefull skog eller jordbruksmark. Genom att ta en mer aktiv roll kan kommunen

säkerställa en noggrann avvägning mellan olika samhällsintressen och samtidigt främja lokal

energiproduktion.
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Särskilt yttrande från Socialdemokraterna avseende ärende 6

- Direktiv och förutsättningar för budget 2026 och plan för 2027-2028

Kommunfullmaktige 2025-06-16

Det är symptomatiskt för Österåkersalliansen att inte ge verksamheterna priskompensation i

indexuppräkningarna. Vi ser hur kommunens största verksamhet år efter år går med underskott

och rektorerna beskriver hur politiken genom att inte kompensera för ökade kostnader tvingar

verksamheterna till nedskärningar och att öka antalet elever eller barn för att inte behöva säga

upp personal.

Vi Socialdemokrater har observerat och påtalat detta arbetssätt under flera mandatperioder och

anser det vara orimligt att enbart kompensera för lönekostnader.
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Särskilt yttrande från Miljöpartiet avseende ärendeII

- Österåkers kommuns program för uppföljning och insyn

Kommunfullmäktige 2025-06-16

Miljöpartiet ser det som positivt att nämnderna har tydliga rutiner för att följa upp kommunal

verksamhet. Detta program är till för att skapa en sådan rutin, men är beroende av de mål som

sätts upp för kommunens verksamheter i verksamhetsplan och budget, samt vilka krav som ställs

under upphandling. Vi ser ett behov av tydligare indikatorer för måluppföljning, framför allt

avseende brukarperspektiv och kvalitet, för att bättre kunna följa upp verksamheterna. Vi ser

också ett behov av en tydligare uppföljning av kommunens miljö- och hållbarhetsmål i

förhållande till kommunal verksamhet.
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Motiv till återremiss avseende ärende 14

- Svar pa motion nr 24/2023 av Viktoria Köppä (MP) - Österåker

behdéver en skolutredning

Kommunfullmaktige 2025-06-16

Därav kommerjag att yrka på återremiss, med hänvisning till att svaret bör ta ställning till

behovet av en kommande åtgärdsplan inte en åtgärdsplan som är inaktuell, och att en eventuell

genomförd utredning behöver presenteras, som bör innehålla jämförbar information med

utredningen utförd i Danderyd:

- Kartläggning av skolorna i kommunen och deras utmaningar

- Kapacitetssiffror för kommunens skolor (maxkapacitet utifrån lokaler samt verksamhetens

behov).

- Elevvolymer över tid

- Befolkningsprognoseri de olika kommundelarna

- Analys av resursférdelningsmodellen, dess komponenter och kostnadsaspekter

- Kostnader för lokaler och utveckling av hyresnivåer.

- Förväntade effekter av olika åtgärder och scenarion.

https://www.danderyd.se/forskola-och-skola/skolutredningen/

Viktoria Koppa, Miljopartiet
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Särskilt yttrande fran Miljopartiet avseende arende [5

- Svar pa motion nr 10/2024 av Bjorn Molin (-) - Angående elevers

trivsel och trygghet underskoltid

Kommunfullmaktige 2025-06-16

Miljöpartiet tycker i grunden att innehållet i motion 10/2024 "Angående elevers trivsel och

trygghet under skoltid” är bra. Vi ser dock att det finns frågor som först behöver utredas. Det är

viktigt att det finns rutiner för belastningstegister, att bedömning av lämplighet och kompetens

hos frivilliga pensionärer göts på ett adekvat sätt, det ska vara frivilligt för skolorna att nyttja

frivilliga pensionärer i skolan och rutiner för uppföljning behöver vara tydliga så att inte resultatet

blir att ordinarie personal i skolan inte anställs för att det finns frivilliga pensionärer på plats, till

exempel.

 

 


